
HABO KOMMUN 

MEDBORGARFÖRSLAG. 

Angående återvinningscentralen och nedskräpning i Håbo kommun. 

1. Alla kommuninvånare i Håbo kommun borde få använda återvinningscentralen.
Dela därför ut "sopkort" även till de som bor i hyreslägenheter. Det krävs ju ett kort för
besök på återvinningscentralen i Västerskog. Hyreshusen har ju tagit bort
grovsoprummen! Detta också för att slippa felaktiga sopor vid insamlingsställen för
tidningar, papper, metall, plast och glas. Dessutom att slippa sopor slängda i skogen.

2. Gör det möjligt att kunna betala sig in på återvinningscentralen vid entren.
Företag får ju redan idag betala för att kasta sopor. Andra kommuner har satt upp en
gammal P-automat för kortbetalning. Att betala med swish borde också vara möjligt.
Då kan företag och enskilda som inte bor eller har sin adress utanför kommunen också
slänga sopor i Håbo. Man har ansett att dessa skall betala samma taxa som företagen
i kommunen gör. Man klassar då privatpersoner som enskilda företagare. Detta för att
underlätta och göra det möjligt för denna grupp att kunna slänga sitt avfall som de
skapar när de jobbar i Håbo kommun. Detta gör också att mindre byggavfall och andra
sopor dumpas i naturen vilket i sin tur sparar pengar åt Håbo kommun.

3. Informationen om hur återvinningscentralen fungerar behöver förbättras med
tanke på att det slängs så mycket fel! Vid insamlingsställen för papper, plast, osv. så
slängs det allt möjligt som inte skall slängas där, t.o.m. hushållsavfall. Skyltar vid
återvinningsstationerna på flera språk. Det finns ju invandrare, EU-arbetare, flyktingar
som inte pratar svenska i Håbo kommun.

4. Håbo kommun bör marknadsföra fenomenet att "Plogga", kombinationen av att
plocka skräp samtidigt som man joggar. Detta har sedan starten 2016 exploderat och
finns nu troligtvis i nästan alla världens länder. Det går även att plogga lika bra vid alla
utomhusaktiviteter. Plogging är attitydförändrande och ploggare är stolta skräpplockare
som gör något åt vår miljö och hälsa innan det är för sent. Se www.plogga.se

5. Förbättra möjligheterna att slänga trädgårdsavfall. Varför inte använda samma
plats som Håbo kommuns verksamheter använder på Magasinvägen i Bålsta. När jag
är ute med min hund så har jag sett att det slängs alldeles för mycket trädgårdsavfall i
naturen. Som det är idag så finns det dessutom alldeles för många invasiva växter och
farliga arter som inte bra för naturen som behöver slängas på rätt ställe. Det gäller i
hela Håbo kommun. Även här är det för lite information från Håbo kommun. Info behövs
även om detta.
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